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هر کسی حضرت زهرا (س) را درک کند حقیقت شب قدر را درک کرده است

حضرت زهرا سلام الله علیها لیلة القدر است و ظرفی برای نزول قرآن ناطق با اسامی امام حسن علیه السلام و امام

حسین علیه السلام است بنابراین همه مقدرات به اذن خدا به دست حضرت زهرا رقم میخورد.

حضرت زهرا سلام الله علیها لیلة القدر است و ظرفی برای نزول قرآن ناطق با اسامی امام حسن علیه السلام و امام حسین
علیه السلام است بنابراین همه مقدرات به اذن خدا به دست حضرت زهرا رقم می خورد.

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام والمسلمین سید محمدباقر علوی تهرانی به مناسبت ایام فاطمیه در مسجد حضرت امیر
علیه السلام گفت: خداوند متعال به حق و به راستی پیامبر اکرم را به نبوت برانگیخت تا دو کار انجام شود نخست انسان ها از
بت پرستی به خدا پرستی برسند تا هدف خلقت که بندگی است را استیفا کنند و دیگر مردم را از اطاعت شیطان به اطاعت

پروردگار راهنمایی شوند.

وی افزود: پیامبر دعوت مردم به اطاعت و بندگی خداوند را با واسطه قرآن کریم انجام دادند؛ امروزه جایگاه قرآن کریم در زندگی
انسان کجاست؟ آیا فقط برای استخاره مورد استفاده قرار می گیرد؟ یا بر سر سفره عقد؟ قرآن کریم انسان را به اطاعت الرحمن

دعوت می کند.

علوی تهرانی با بیان اینکه انسان شیطان را بسیار دست کم می گیرد عنوان کرد: این در حالی است که او پروردگار را در مقابل
امام علی علیه السلام قرار داده است؛ مگر می شود گفت دانش آموز ابتدایی با یک دانشجوی دکتری یکی است که مخلوق را
در برای خالق قرار داد؟ ما امروز فقط شیطان را لعن می کنیم اما نمی دانیم او چگونه انسان ها را منحرف می کند. پیامبر اکرم
خطاب به امام علی علیه السلام فرمودند همانطور که تو به تمام رموز هدایت آگاهی داری شیطان نیز به همان میزان به رموز

شقاوت آشنا است.

این استاد حوزه علمیه با بیان اینکه مهمترین انسان شناس شیطان است گفت: او برای هشت میلیارد انسان برنامه دارد و به
همه نقاط ضعفشان آگاهی دارد؛ بنابراین انسان برای او موجود ناشناخته ای نیست و از همان نقاط ضعف برای گمراه کردن آنان

اقدام می کند. شیطان دشمن انسان است و انسان به قدری که او انسان شناس است دشمن شناسی نیست.

علوی تهرانی با استناد به آیات قرآن کریم گفت: قرآن کریم می فرماید ای پیامبر به آن چیزی که مأمور هستی با صدای بلند آن را
به مردم برسان و از مشرکان نترس؛ پیامبر سیزده سال بعد از بعثت در مکه بود یک روز خوش نداشت تا جایی که مشرکان تصمیم

به قتل ایشان گرفتند. ما تنها داستان شعب ابی طالب را شنیدیم اما اینکه چه اتفاقی افتاد مهم است.

این استاد حوزه علمیه با اشاره به اینکه پیامبر اکرم ظلم کنندگان به حضرت زهرا سلام الله را لعن کرده است اظهار داشت: پیامبر
فرمودند ظالمان به حضرت زهرا سلام الله از رحمت خدا به دور هستند و در آتش جهنم جاودانه خواهند بود؛ اگر از دشمن حضرت

زهرا سلام الله برائت می جوییم به دلیل تاسی از پیامبر است.

وی با بیان حدیثی از امام باقر علیه السلام گفت: حضرت فرمودند اگر کسی رفتار بد و ظلمی که ما شد و حقی که از ما بردند و
ما را خانه نشین کردند را نداند در تمام مصائبی که به ما شده است شریک است. همه حقایق سقیفه و غدیر و کربلا را باید به
فرزندان گفت تا آنان نسبت به این امور آگاهی داشته باشد این مسائل نه تنها اثر تربیتی دارد بلکه آدمی را از ظالمان به حضرت

زهرا سلام الله دور می کند.

علوی تهرانی در ادامه گفت: وقایعی که در اسلام رخ داده باید برای اعضای خانواده روشن شود. امام صادق علیه السلام می
فرمایند هر کسی حضرت زهرا را به حقیقتی که دارد درک کند حقیقت شب قدر را درک کرده است؛ لیلة القدر ظرفی برای نزول
قرآن است و حضرت زهرا سلام الله لیلة القدر است و ظرفی برای نزول قرآن ناطق با اسامی امام حسن علیه السلام و امام
حسین علیه السلام است؛ بنابراین همه مقدرات به اذن خداوند به دست حضرت زهرا سلام الله علیها رقم می خورد. محور

خلقت و نقطه اتصال امامت و نبوت حضرت زهرا سلام الله است. همه مخلوقات به حضرت زهرا مدیون هستند.
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